
 

LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/11-2023 protokols 

 

2023.gada 6. oktobris, plkst. 11.00 

LVF birojs, Andrejostas iela 17, Rīga,  

Platformā “Zoom” 

 

Piedalās: A. TUNTE, A. VITKOVSKIS A. MISIROVA, J. STUKULS, J. VALERTS, K. 

ČERŅAVSKIS 

Nepiedalās: M. BUKLAGINA 

Pieaicinātie: K. LEJIŅA, E. ZAIŽENIJS 

 

Sēdi vada: Arnis TUNTE 

Protokolē: Kristīne LEJIŅA 

 

Sēdi atklāj un vada Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” (turpmāk LVF) 

Ģenerālsekretārs – Arnis TUNTE 

LVF Valdes sēdē piedalās 6 Valdes locekļi, kuriem ir balss tiesības. Atbilstoši LVF Statūtiem 

Valde ir lemttiesīga 

 

 

1. Punkts 

LVF Valdes sēdes Nr.1-16/11-2023 Darba kārtības apstiprināšana 

A. Tunte 

 

1.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr.1-16/11-2023 Darba kārtību, papildinot to ar punktu par 

LOK sportistu finansējumu palielināšanu un pozīciju maiņu (vienbalsīgi) 

 

2. Punkts 

LVF Valdes sēžu Nr. 1-16/9-2023 un 

Nr. 1-16/10-2023 protokolu apstiprināšana 

(A. Tunte) 

2.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/9-2023 un Nr. 1-16/10-2023 protokolu 

(vienbalsīgi) 

 



3. punkts 

U18 zēnu/meiteņu izlašu galveno treneru apstiprināšana; 

U15 zēnu/meiteņu izlases galveno treneru apstiprināšana 

(A. Vitkovskis) 

 

3.1. A. Vitkovskis prezentē galveno treneru kandidātus U18 zēnu izlasei (Māris Vensbergs), 

U18 meiteņu izlasei (Milans Bratičs), U15 zēnu izlasei (Jorens Janišonis), U15 meiteņu izlasei 

(Raivis Mizāns). 

3.2. Apstiprināt sekojošus galvenos trenerus izlasēm: 

U18 meiteņu izlasei - Milans Bratičs; 

U18 zēnu izlasei – Māris Vensbergs; 

U15 meiteņu izlasei - Raivis Mizāns; 

U15 zēnu izlasei- Jorens Janišonis  

(vienbalsīgi) 

 

4. punkts 

Optibet Latvijas čempionāts sievietēm 2023/2024 Nolikuma apstiprināšana; 

Optibet Latvijas čempionāts vīriešiem 2023/2024 Nolikuma apstiprināšana 

(E. Zaiženijs) 

 

4.1. E. Zaiženijs informē par galvenajām izmaiņām nolikumos, vīriešiem Nacionālajā Līgā 

(NL) spēlē 9 komandas, Baltijas Līgā 3 komandas; šogad izmainīja izspēles sistēmu, NL 

spēlē 2 apļus, tad 2 labākās komandās spēlē playoff par medaļām, kas šogad ir 1 diena - 

superfināls; sievietēm- NL šogad netiks spēlēta; norāda, ka grafiki, kalendāri ir saskaņoti, 

oktobrī, novembrī. 

4.2. Apstiprināt nolikumus pie nosacījuma, ka E. Zaiženijs organizē tikšanos ar iesaistītajām 

pusēm jautājumā par viena spēlētāja spēlēšanu dažādās komandās Latvijas Čempionāta 

ietvaros (LČ),  un, ja nerastu alternatīvu risinājumu, tad iekļaut (“Optibet Latvijas čempionāts 

sievietēm 2023/2024”) Nolikumā punktu par to, ka viens spēlētājs LČ ietvaros nedrīkst spēlēt 

divās komandās, iepriekš par to informējot visas iesaistītās puses (vienbalsīgi) 

 

 

 

5. Punkts 



Cēsu pilsētas Sporta skolas Iesniegums par uzņemšanu par LVF biedru 

(A. Tunte) 

5.1. Rekomendēt LVF Padomei Cēsu pilsētas Sporta skolu uzņemt par LVF Biedru 

(vienbalsīgi) 

 

6. punkts 

6.1. J. Stukuls ierosina veikt balsojumu par sacensību nolikumu savlaicīgu izstrādāšanu, lai 

izvairītos no situācijām, kur Nolikumi tiek apstiprināti dažas dienas pirms sacensībām. 

6.2. A. Tunte aicina balsot par to, ka nākamās sezonas nolikumiem jābūt izstrādātiem līdz 

1.jūnijam (vienbalsīgi) 

 

7. punkts 

Izmaiņas LOK finansējumā un sportistu sastāvā 

(A. Tunte) 

7.1. A. Tunte prezentē LVF Valdei izmaiņas LOK finansējumā/tā pārdalījumā un sportistu 

sastāvos; informē, ka Valsts maijā piešķīra papildus līdzekļus sportistiem, taču oficiāla vēstule 

par šo tika saņemta septembrī; papildus piešķirtā summa ir 56 000 EUR, kas novirzīti mūsu 

sportistiem; 

treniņu procesam visiem sportistiem vienādi palielina summas; 

Dāvis Teteris novirzīts uz Bronzas sastāvu, sakarā ar to, ka aizgājis studēt, trenējas mazāk, 

finansējumu atņem, saglabājot vien algu (4 mēnešus), lai nepazūd no aprites pludmales 

volejbolā, lai turpina trenēties; D. Tetera vietā Artūrs Rinkevičs (jo Rinkevičs/Bedrītis regulāri 

piedalās sacensībās un trenējas). 

pieturas pie principa, ka jāatbalsta treneri, līdz ar ko katrs sportists novirza finansējuma daļu 

treneriem. 

A. Tunte paskaidro, ka Jānis Šmēdiņš un Aleksandrs Samoilovs tiek saglabāti šajā sastāvā (lai 

gan izbeiguši spēlēt kopā kā pāris), jo notika vienošanās ar viņiem, ka viņi palīdz jaunajiem 

spēlētājiem ieiet starptautiskajā sacensību arēnā, spēlējot pārī ar jaunajiem volejbolistiem. 

 

7.2. A. Misirova uzdod jautājumu par finansējuma piešķiršanas tabulā norādītajiem sportistu 

treneriem, par J. Šmēdiņa treneriem; pārējie no LVF Valdes arī iesaistās diskusijā 

 



7.3. A. Tunte aicina LVF Valdi balsot, lai pilnvaro A. Tunti noskaidrot/pieprasīt, lai J. Šmēdiņš 

pierāda, ka T. Šmēdiņš piedalās viņa treniņu procesā, no tā būs atkarīgs lēmums par 

finansējuma novirzīšanu J. Šmēdiņa treneriem, tai skaitā T. Šmēdiņam 

(vienbalsīgi) 

 

7.4. Apstiprināt prezentēto LOK sportistu sastāvu /finansējuma pārdalījumu (vienbalsīgi) 

 

8. Dažādi 

A. Tunte ieskicē tuvākos LVF plānus; 

- aicina LVF Valdi novembra sākumā ieplānot garāku Valdes sēdi; 

- informē par iniciatīvu LVF Gada balvas rīkošanā, ko plānots apvienot ar Kopsapulci (pa 

dienu- Kopsapulce, vakarā-Gada balvas pasākums); 

- informē, ka ir aktualizētas sarunas ar Jūrmalas domi, Rīgas domi un Izglītības un zinātnes 

ministriju; ir iecere/plāns nākamā gada vasarā organizēt “Nations Cup” finālu, kā arī “Futures” 

sacensības (šis ir veids, kā palīdzēt sportistiem kvalificēties uz Olimpiskajām spēlēm). 

- iezīmē nākamā gada aktualitātes, kā arī norāda, ka ir plāns likt akcentu uz jauniešiem, 

treneriem un tiesnešiem; 

- dalās ar ideju trenerus aizvest uz semināru Suvalkos, Polijā, (seminārs, vakarā spēle), tādā 

veidā izrādot uzmanību jauniešu treneriem; 

- līdzīgi ir ideja aizvest labākās komandas pludmales volejbolā uz Somiju vai citu valsti uz 

vietējo čempionātu, lai jauniešiem būtu ieguvums un motivācija vairāk spēlēt starptautiskos 

turnīros 

- attiecībā uz tiesnešiem, ir ideja piešķirt vienota stila apģērbu/inventāru ar LVF logo (pa 

kategorijām); 

- ideja saistībā ar studijām treneriem, sadarbība ar universitātēm, stipendijas piešķiršana 

labākajiem; 

- ieviest duālās karjeras principu sporta skolām. 

A. Tunte aicina LVF Valdi dalīties ar idejām, kas attiecas uz jauniešiem, treneriem, 

tiesnešiem (pieņemts zināšanai) 

 

 

 

 

 



9. Punkts 

LVF Budžets 

(A. Tunte) 

 

9.1. A. Tunte prezentē LVF budžeta 2023 failu, informē, ka  visi projekti beigušies ar “+” zīmi, 

taču tas vēl neatainojas praktiski (projektu kontos), jo vēl citi sponsori nav pārskaitījuši solīto 

finansējumu, līdz ar ko nav skaidra faktiskā finansiālā kopaina. 

 

9.2. A. Tunte informē par diskusiju ar igauņiem Baltijas līgas sponsora “Cronimet” kontekstā; 

“Cronimet” ir pārdots kā Baltijas līgas ģenerālsponsors, bet igauņi uzskata, ka šī nauda 

pienākas tikai Igaunijas komandām, ka LVF individuāli jādodas pie “Cronimet” pārstāvjiem 

Latvijā lūgt piešķirt finanšu līdzekļus; 

Uzsver, ka šāda pieeja nav korekta, jo pagājušogad LVF dalījā “Optibet” piešķirto naudu starp 

visām līgā startējošām valstīm (Latvija, Lietuva, Igaunija) 

(pieņemts zināšanai) 

 

9.3. J. Valerts aktualizē jautājumu par LVF Valdes sastāva papildināšanu. 

9.4. A. Tunte piekrīt ierosinājumam un informē pārējos, ka neformāli ir veicis sarunas ar Kārli 

Volodinu, kurš ir izrādījis gatavību uzņemties LVF Valdes locekļa pienākumus; 

norāda, ka LVF Biedru kopsapulcē būtu jāapstiprina arī papildus Padomes locekli. 

9.5. Izvirzīt Kārli Volodinu kā LVF Valdes locekļa kandidātu un aicināt viņu pievienoties 

LVF Valdē (vienbalsīgi) 

 

 

Sēdi vadīja  Arnis Tunte  

Protokolēja  Kristīne Lejiņa 

 

 


